
Protokół Nr  XXII/2008 
z Sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 24 kwietnia 2008r. w Sali Widowiskowej  
Ośrodka Kultury w Zawidowie. 

 
Sesję  rozpoczęto o godz. 16.00, zakończono o 19.40  
 
Ustawowy skład Rady Liczy 15 radnych, na Sesji jest obecnych jest 15 radnych. 
W sesji udział wzięli goście zaproszeni wg załączonej listy obecności. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej – Pan Robert Drabko.  
 
Propozycję porządku obrad radni otrzymali na piśmie, który przedstawiał się 
następująco: 

1. Przyjęcie protokołów: z obrad XX sesji Rady Miejskiej z dnia 13 marca 
2008r. oraz z obrad XXI sesji Rady Miejskiej z dnia 2 kwietnia 2008r. 

2. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Zawidowie nt. stanu 
bezpieczeństwa w mieście. 

3. Dyskusja nt sytuacji bieżącej w zawidowskim sporcie i kierunkach jego 
rozwoju:  
a) Wystąpienie przedstawicieli: 

        - KS PIAST Zawidów 
        - Szkolny KS Chrobry 
        - KS Józek 
        - Klub Bokserki Zgorzelec 
        - Sekcja Tenisa Stołowego ORION 
      b) rozgrywane zawody sportowe na terenie Miasta.  
 4. Wystąpienie przedstawiciela Firmy ELZA EUROPE  Sp. z o.o. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
5.1. Wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
5.2. Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury  
       w Zawidowie za rok 2007. 
5.3. zmian w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania   
       przestrzennego Miasta Zawidów 
5.4. zmiany uchwały nr XX/96/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 
13 marca 2008 roku w sprawie dopłat do cen za zużycie wody 
wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  
       dla Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Zawidowie 

     6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie 
     7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej. 
     8. Interpelacje, zapytania i wnioski.  
     9. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy ktoś wnosi uwagi do tak 
przedstawionego porządku obrad. 
 
Radny Andrzej Pilarski wniósł  o zmianę porządku obrad Sesji Rady Miejskiej: 
przeniesienie punktu 1 na koniec obrad, gdyż wymaga on dłuższego 
komentarza. 
 
 Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawiał się następująco: 
 

1. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Zawidowie nt. stanu 
bezpieczeństwa w mieście. 

2.  Dyskusja nt sytuacji bieżącej w zawidowskim sporcie i kierunkach jego    
     rozwoju:  

a) Wystąpienie przedstawicieli: 
        - KS PIAST Zawidów 
        - Szkolny KS Chrobry 
        - KS Józek 
        - Klub Bokserki Zgorzelec 
        - Sekcja Tenisa Stołowego ORION 
      b) rozgrywane zawody sportowe na terenie Miasta.  
 3. Wystąpienie przedstawiciela Firmy ELZA EUROPE  Sp. z o.o. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
4.1. Wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 
4.2. Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury  
       w Zawidowie za rok 2007. 
4.3. zmian w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania   
       przestrzennego Miasta Zawidów 
4.4. zmiany uchwały nr XX/96/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 
13 marca 2008 roku w sprawie dopłat do cen za zużycie wody 
wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  
       dla Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Zawidowie 

     5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie 
     6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej. 
     7. Interpelacje, zapytania i wnioski.  
     8. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 

9. Przyjęcie protokołów: z obrad XX sesji Rady Miejskiej z dnia 13 marca 
2008r. oraz z obrad XXI sesji Rady Miejskiej z dnia 2 kwietnia 2008r. 

 
 
W Komisji Wniosków pracowali: 
Radny Andrzej Pilarski i Radny Mirosław Rozmysłowicz 
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Ad. 1. Informacja Kierownika Posterunku Policji w Zawidowie nt. stanu 
bezpieczeństwa w mieście. 
 
Kierownik Posterunku Policji przedstawił wyniki z przeprowadzonej analizy 
zdarzeń za rok 2006 i 2007. Przedstawił dane statystyczne. Do sukcesów należy 
zaliczyć: 
 
 

 
Wykrywalność przestępstw kryminalnych – spadła o 13% 
Wykrywalność przestępstw gospodarczych wynosi 100% 
Wykrywalność w innych kategoriach (kradzieże, włamania) wynosi 50%,  
Wykrywalność zniszczenia mienia wynosi 40% 
 
Straty łączne w roku 2006 – 122 032 zł  

     2007 – 176 077 zł 
 
 
Wskaźnik udziału nieletnich sprawców do ogółu podejrzanych wyniósł:                      
w 2006 – poniżej 30%,  
    2007 – 50%,   
 
czyny karalne 
popełnione przez 
nieletnich 

44 67 

ilość wszczętych 
postępowań  

20 25 

Prowadzenie stałego 
nadzoru 

5 7 

 

 
 

Rok 2006 Rok 2007 

występowanie kradzieży 10 7 
kradzież pojazdów 3 2 
kradzież z włamaniem 8 7 
Bójki i pobicia   Typowych nie  odnotowano 
Rozboje 22 24 
środki zapobiegawcze  
–tymczasowe 
aresztowanie 

1 1 

środki zapobiegawcze  
– dozór 

5 - 
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Zanotowano spadek wykroczeń. 
 
wykroczeń ogółem 1127 499 
wnioski o ukaranie do 
sądów grodzkich   

42 57 

mandaty karne 361 403 
Pouczenia 724 39 
 
 
Radna Maria Szkwarek zapytała ile dzieci z naszej gminy przebywa w innych 
ośrodkach niż  rodzinnych domach? 
 
Komendant udzielił odpowiedzi - osób przebywających w takich ośrodkach nie 
jest dużo ale pojawiają się kolejne, które mają orzeczone ośrodki, jednak 
czekają na miejsce . 
 
Radny Marian Gorgolik – na ostatnim spotkaniu z Komendantem Powiatowym 
poruszyliśmy kwestię kadrową czy wiadomo coś w tej sprawie? 
 
Kierownik Posterunku Policji odpowiedział, że zostanie przydzielona jedna 
osoba do Zawidowa, dodał, że będzie to funkcjonariusz typowo prewencyjny. 
 
Burmistrz Miasta Zawidowa Józef Sontowski wniósł uwagę zatrzymując się na 
punkcie, który mówi, iż w roku 2006 odnotowano tylko 1 przypadek posiadania 
narkotyków, a w roku 2007 – 2, połowa przestępstw popełniana jest przez osoby 
nieletnie. Te dane statystyczne przedstawiane są również przez MOPS i  są dość 
odległe od stanu faktycznego. Ta zależność jest większa niż dane statystyczne. 
Znaczny wzrost przestępstw popełnianych przez osoby nieletnie, mimo 
wszystko również w Zawidowie jest związany z narkotykami. 
 
Kierownik Posterunku Policji – 50% przestępstw jest to wskaźnik nieletnich do 
ogółu wszystkich podejrzanych. 
 
Burmistrz  zapytał czy grupy nieletnich popełniających przestępstwa, których 
jest bardzo dużo, nie wiąże się z narkotykami? 
 
Kierownik Posterunku Policji odpowiedział, że ujawnienia dotyczyły osób 
pełnoletnich, jeśli chodzi o osoby nieletnie nie udało się tego ustalić. Jest to 
objęte nadzorem i będą te informacje ujawniane, przez co ilość przestępstw 
ulegnie zmniejszeniu. 
 
Burmistrz  zasugerował aby sprawie bliżej się przyjrzeć. 
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Kierownik Posterunku Policji dodał, iż były prowadzone działania na 
wykrywalność posiadanych narkotyków przy użyciu psa, jednak nie przyniosły 
zamierzonego skutku. 
 
Radny Włodzimierz Michalkiewicz – Posterunek teoretycznie przyjmuje 
interesantów codziennie w godzinach 8.00-11.00. Jednak do mnie interweniują 
działkowicze z informacją, że na terenie działek przebywa „wagarująca” 
młodzież. Niestety pomimo wyznaczonego czasu dla interesantów nie można 
zastać żadnego z 7 posterunkowych urzędujących na posterunku. Faktem jest, że 
widnieje również informacja mówiąca, iż w sprawach ważnych należy 
kontaktować się telefonicznie z Komendą Powiatową w Zgorzelcu. Jednak nie 
jest to sprawa takiej wagi, żeby interweniowała Komenda Powiatowa. 
 
Komendant odpowiedział, iż służba jest tak rozplanowana aby na każdej 
zmianie była osoba na posterunku, a nieobecność funkcjonariuszy na posterunku 
spowodowana jest faktem przebywania dzielnicowych w terenie. Właśnie              
z tego powodu został zamieszczony nr kontaktowy do Komendy Powiatowej. 
Dzwoniąc pod wskazany nr tel. przekazujemy dyżurnemu, że potrzebujemy 
skontaktować się z dzielnicowym w danej sprawie. Aby podjąć interwencję taka 
informacja jest niezbędna, gdyż funkcjonariusze oprócz Gminy Zawidów muszą 
patrolować również gminę Sulików więc nie zawsze są na posterunku.  
 
Radny Michalkiewicz – dziwię się, że w mieście nie ma patroli pieszych. 
 
Zaproszony gość Pan Ryszard Stempień  zapytał się dlaczego nikt nie zagląda 
do miejsc, w których zbiera się młodzież. Przesiadują na terenie szkoły w 
godzinach wieczornych i nocnych zakłócając spokój mieszkańców. Nie szanują 
sprzętu użyteczności publicznej na terenie miasta. Dlaczego policja udaje, że 
tego nie widzi? 
 
Komendant - czy zgłaszał Pan funkcjonariuszom o zaistniałej sytuacji? 
 
Pan Stempień – oczywiście, jednak jest to jednorazowe działanie. Później 
wszystko wraca do stanu z przed interwencji. 
 
Komendant obiecał przyjrzeć się sprawie. 
 
Ad. 2 Dyskusja nt sytuacji bieżącej w zawidowskim sporcie i kierunkach jego 
rozwoju:  

a) Wystąpienie przedstawicieli: 
        - KS PIAST Zawidów 
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Pan Janusz Kuszaj przedstawił 4 grupy młodzieżowe, które są zgłoszone                          
w Wojewódzkim Związku Piłki Nożnej oraz piąta grupa jako ORLIK, z którymi 
są prowadzone warsztaty.  
 
Drużyna piłkarzy Młodziki – chłopcy zajmują 3 miejsce po 8 meczach. 
Pierwszy raz zagrali na naszej płycie boiska i przegrali w meczu z Leśną ale 
zajmują 3 miejsce i robią cały czas postępy. W tej grupie powinni grać chłopcy 
z rocznika 1995-96, a grają nawet z rocznika 1999. Dostaliśmy pismo                            
z Okręgowego Związku Piłki Nożnej o powołaniu 2 zawodników mających 
szansę dostać się do dolnośląskiej kadry z rocznika 1995. Trenerem drużyny jest 
Świął Bartek, absolwent AWF-u posiada instruktora. Młodzików jest 20.  
 
Trampkarze – są liderem w grupie, wszystkie mecze rozegrali na wyjeździe. 
Jako prowadzący posiadają 21 pkt. Grali u siebie z wiceliderem i zremisowali 
1:1. Mają 6 pkt. przewagi i najprawdopodobniej będzie awans do klasy 
okręgowej. Trenerem jest również absolwent AWF-u Bogdan Traczyk. Jest on 
również zawodnikiem-kapitanem drużyny seniorów.  
 
Drużyna młodszych juniorów – występuje w klasie okręgowej, zajmuje 12 
miejsce na 14 drużyn. Do tej pory zostały rozegrane 3 spotkania. Ostatni mecz            
z Pieńskiem wygrali 12:0, przegrali z Lwówkiem 0:2, z Bolesławcem            
przegrali 1:6. Jest to grupa, której nie grozi spadek. Jest ona stabilna. Trenerem 
jest absolwent AWF-u ….. posiadający uprawnienia instruktora. Muszą 
trenować aby były wyniki po przejściu do starszych juniorów. 
 
Juniorzy starsi. Mają 17 pkt. zajmują 12 miejsce, walczą o utrzymanie. Część             
z tych chłopców gra już w pierwszej drużynie. Trenerem jest absolwent AWF-u 
Marcin Pietra, jest również nauczycielem. 
 
Pierwsza drużyna – po ostatnim meczu w Lubawce zajmujemy 13 miejsce. 
Walczy o utrzymanie. Trener Wojciech Szymków złożył dymisję, a jego miejsce 
zajął Olech Borejko – trener z Ukrainy. 
Przez cały rok nasze drużyny brały udział w turniejach halowych Zgorzelcu, 
Lubaniu, Porajowie. Jeździmy na basen do Centrum Sportowego w Zgorzelcu. 
Na zaproszenie prezesa BOT KWB Turów Żuka w turnieju halowym 8 drużyn, 
w którym zajęliśmy 3 miejsce.  
 
Jeśli chodzi o płytę boiska, w tamtym roku nasz klub awansował do półfinału 
Pucharu Polski. Mieliśmy jedno z najgorszych boisk w okręgu jeleniogórskim.  
Po tym sukcesie, w którym uczestniczył Burmistrz Miasta Zawidowa 
wygraliśmy 3:2, a w finale przegraliśmy 0:1. Tam było widać jak wygląda 
prawdziwe boisko, trybuny, bramki. Po rozmowach z radnymi                                          
i Burmistrzem zostało zrealizowane zadanie wykonania płyty boiska. Po 
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kontroli nasza płyta została oceniona bardzo dobrze. Jednak płyta wymaga 
nawożenia, piaskowania i dziurkowania.  Na nowej płycie niestety przegraliśmy 
2:1, mimo że jako pierwsi strzeliliśmy bramkę.   
 
Prezes Zagajski – należy wspomnieć o budżecie. W zeszłym roku zamknęliśmy 
się w kwocie 110 tys. z czego sponsorzy wsparli nas sumą przekraczającą                
60 tys. Pieniądze są niezbędne, aby utrzymać obecny stan drużyn.  
Prowadzimy sekcję brydżową, uczestniczymy w regularnych rozgrywkach.              
50 tys było dla instruktorów. Chcemy budżet podnosić aby utrzymywać 
stabilność klubu.  
 
Przewodniczący Robert Drabko podkreślił, i ż praca KS Piast w Zawidowie jest 
postrzegana za wzorcową. Jest to opinia członków drużyn i organizacji 
sportowych w powiecie. Czy są plany aktualizacji stadionu? 
 
Prezes Zagajski – na górnej płycie ma powstać drugie boisko. 
 
Radny Iwanicki – Chciałbym aby wszelkie informacje dotyczące 
organizowanych spotkań były zamieszczane na stronie internetowej 
www.zawidow.info, gdyż jest to ułatwienie dla mieszkańców zainteresowanych 
tego typu imprezami w naszym mieście. 
 
Sekretarz Miasta Marcin Rogacki odpowiedział, iż wszystkie informacje 
pojawiają się na w/w stronie, dodatkowo w Urzędzie Miasta oraz w gablotach 
na terenie miasta widnieją plakaty informacyjne. 
 
Radny Andrzej Pilarski poprosił o podanie ogólnej liczby zawodników,                       
z podziałem na grupy wiekowe i liczbę trenerów. Gdyż jest to wymierny 
wskaźnik pomocny w przeliczeniu kwoty jaką miasto przeznacza na działalność 
sekcji piłki nożnej KS Piast. Proszę podać minimalną satysfakcjonującą kwotę, 
która pozwoli na prawidłowe funkcjonowanie klubu.  
 
Prezes Zagajski – aktualnie mamy 120 osób młodzieży , 36 seniorów. Każda 
grupa wiekowa ma trenera. Powiat dokłada do każdego zgłoszonego uczestnika 
33,60 zł rocznie. Na sam sport przeznaczamy ok. 70 tys., dla klubu 36 tys. Klub 
chciałby aby dofinansowanie od rady wynosiło ok. 20-25 tys. na  rok. 
 
Radny Pilarski dodał, że warto zainwestować w klub gdyż zapewne wkład 
wniesiony zwróci się. 
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 - Szkolny KS Chrobry 
 
Przeniesiono na następną sesję ze względu na brak przedstawiciela. 
 
     - KS Józek 
 
Pani Małgorzata Niedźwiedzka – głównym celem działalności jest organizacja 
młodzieży szkolnej na międzynarodową parafiadę do Warszawy. W tym roku 
planujemy 7 wyjazd do Warszawy. W tamtym roku grupa 16 osobowa 
młodzieży z gimnazjum zajęła 4 miejsce w klasyfikacji sportowej na 96 
sklasyfikowanych zespołów z Polski i zagranicy. Są to spotkania sportowe, 
kulturalne, religijne. Nasza młodzież jest bardzo medialna. Co roku udzielają 
wywiadów z tej imprezy. Młodzież bardzo chętnie wyjeżdża na różne imprezy.              
W tamtym roku klub otrzymał 2 200 zł dotacji od miasta co pozwala na 
dofinansowanie wyjazdu dzieci. Jest to 5 dniowy wyjazd i staramy się aby 
dzieci miały możliwość zwiedzenia miasta. Parafialny Klub Sportowy dzięki 
pomocy prezesa klubu Pana Józefa Sontowskiego otrzymał solidne wsparcie 
finansowe na zakup sprzętu.  
 
 - Klub Bokserki Zgorzelec –  
 
Klub zajmuje sie szkoleniem młodzieży w celu poprawienia sprawności 
psychoruchowej młodzieży. Zawodnicy klubu uczestniczyli w 2007r w 17 
turniejach bokserskich w kraju i za granicą. Obecnie na zajęcia uczęszcza 20 
adeptów boksu w tym 4-wórka dziewcząt. Mamy 3 trenerów. Zajęcia są 
prowadzone w 2 grupach, zajęcia 5 razy w tygodnie po 2 godziny. Są one 
bezpłatne. W rankingu krajowym klubów na 120 klubów zajęliśmy 40 miejsce. 
Wychowaliśmy 3 mistrzów Polski, jednego wicemistrza i brązowego medalistę. 
W 2008 r na Mistrzostwach Dolnego Śląska w Oleśnicy zdobyliśmy 2 złote 
medale, 1 srebrny, 4 brązowe. Pod koniec lutego na Mistrzostwach Polski w 
Elblągu zawodnik zdobył 2 miejsce. Na międzynarodowym turnieju bokserskim 
w Zittau Adam Jarmusz został najlepszym zawodnikiem turnieju. Pokonał 
mistrza Niemiec z Berlina.  Dwóch zawodników powołano do kadry narodowej. 
W czerwcu będzie zorganizowany turniej bokserski z zaproszonymi gośćmi z 
zagranicy. Dodam, że cały zarząd działa społecznie – nieodpłatnie. 
 
Burmistrz Miasta Zawidowa – jaka kwota satysfakcjonowałaby oba kluby?  
Pani Małgorzata Niedźwiedzka – każda kwota 
Przedstawiciel Klubu Bokserskiego – kwota powyżej 2 200 zł 
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- Sekcja Tenisa Stołowego ORION 
 
Pan Ryszard Stempień - Prowadzę sekcję sportową 4 lata. Wychowaliśmy 
mistrza powiatu w szkołach gimnazjalnych, mistrza powiatu w szkołach 
ponadgminazjalnych. Mój syn zakwalifikował się do turnieju dolnośląskiego do 
Kamiennej  Góry.  Zajęliśmy 4 miejsce w rozgrywkach ligowych. 
Zakończyliśmy sezon z pozycją 4. Były chęci na zakup nowego sprzętu jednak 
na chęciach pozostało. W planach była organizacja turnieju dla szkół 
podstawowych i gimnazjalnych jednak ze względu na brak zaangażowania ze 
strony dyrektora Ośrodka Kultury nie udało się tego zorganizować. Proszę o 
środki dla młodych zawodników, w których drzemie potencjał.  
 
Burmistrz Miasta Zawidowa – ale Klub nie jest zarejestrowany. 
 
Radny Andrzej Pilarski – z moich informacji wynika, że Ośrodek Kultury 
posiada odpowiednie środki, które można przeznaczyć na działalność klubu. 
Pozostaje kwestia dogadania się.  
 
Radna Jadwiga Kozłowska – widać, że współpraca z Ośrodkiem Kultury się nie 
układa. Mam pytanie, czy jest możliwość przyłączyć sekcję tenisa stołowego do 
Piasta? 
 
Prezes Jerzy Zagajski – wszystko jest do pogodzenia tylko oczekuję na 
propozycję i rozmowę.  
 
Pan Stempień – Chodzi o dofinansowanie na profesjonalny sprzęt. Nie opłaca 
się kupować rzeczy tanich, bo zawodnicy grający z taką intensywnością nie 
mogą grać na tanim sprzęcie. 
 
Radna Janina Kwolek – Każdy klub boryka się z tymi samymi problemami i 
niestety ale nasza rzeczywistość zmusza nas do współpracy z rodzicami i 
włączeniu ich do pomocy w realizowaniu się swoich dzieci. 
 
Radny Marian Gorgolik – niepotrzebnie chyba pan Pilarski rozbudza nadzieje na 
dofinansowanie, gdyż budżet jest skromny. 
 
Radny Andrzej Pilarski – wypowiadajmy się w temacie. Jeżeli z kwoty 60 tys 
robimy problem to jest to chyba jakieś nieporozumienie. Gdyż w budżecie 11 
mln, kwota 60.000 nie wyszczupli portfela. 
 
 
b) rozgrywane zawody sportowe na terenie Miasta. 
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Radny Krzysztof Iwanicki – od 6 lat organizuję mistrzostwa w wyciskaniu 
sztangi leżąc. Są to zawody w głównej mierze sponsorowane przez Burmistrza 
Miasta Zawidowa. Są to środki niewielkie ale zawsze są, w porównaniu z 
innymi miastami. Oprócz pomocy burmistrza otrzymałem pomoc dyrektora 
Ośrodka Kultury.  
 
Radna Gabriela Micińska - Zawody siatkówki plażowej będą organizowane pod 
koniec wakacji. Na głównej płycie będą organizowane zawody 
międzynarodowe. W ubiegłym roku było 10 par. Są to 2 dniowe zawody. 
Organizujemy również turniej rodzinny. Oprócz tego rzut jajkiem na odległość. 
Turniej balonowy.  
 
Radna Janina Kwolek – proszę o wciągnięcie turniejów do imprez 
zawidowskich gdyż  niosą wiele „rozgłosu”. 
 
Kwolek – Odnośnie Kwietnego Biegu – chodzi o ustalenia koordynatora tej 
imprezy.  
Burmistrz odpowiedział, że ze strony urzędu pomocna będzie Pani Agnieszka 
Roczon. 
 
 
Ad. 3. Wystąpienie przedstawiciela Firmy ELZA EUROPE  Sp. z o.o. 
 
Pan Robert Songin – Firma Elza Europe zajmuje się budową podzespołów. Na 
obecną chwilę zatrudniamy  31 osób. Jeśli klienci na to pozwolą to liczba osób 
zatrudnionych się zwiększy. 
 
Radny Andrzej Pilarski – Od kiedy formalnie firma funkcjonuje?  
 
Pan Robert Songin - Od 1 stycznia 2008r.  
 
Radny Andrzej Pilarski - Chodzą pewne głosy, iż przez pewien czas ludzie w 
firmie pracowali „na czarno”. 
 
Pan Robert Songin – w firmie osoby mają umowę o pracę. 
 
Radny Andrzej Pilarski od kiedy posiadacie wpis do KRS-u? dlaczego nie 
posiadacie szyldu?  
 
Pan Robert Songin – zleciliśmy wykonanie szyldu firmie 
 
Radny Andrzej Pilarski – zostały sprzedane firmie 3 atrakcyjne działki. Jakie 
będzie zagospodarowanie działki niezabudowanej. 



 11 

 
Pan Robert Songin – gdy produkcja będzie tego wymagała, wybudujemy halę 
produkcyjną. 
 
Radna Maria Szkwarek – czy są zatrudnieni w firmie mieszkańcy Zawidowa, 
jaki jest przedział wiekowy i jaka płeć przeważa. 
 
Pan Robert Songin – głównie zatrudniamy kobiety, gdyż są to prace precyzyjne, 
oprócz 2 kobiet reszta osób pochodzi z Zawidowa. 
 
Radna Maria Szkwarek – jak wygląda administracja? 
 
Pan Robert Songin –ja, księgowa oraz konserwator i stróż. 
 
Radna Maria Szkawrek – przewiduje Pan zwiększenie stanowisk pracy? 
 
Pan Robert Songin – to zależy od sprzedaży 
 
Radna Maria Szkwarek  - dlaczego zostały ścięte drzewa na posesji? Jakie to 
były drzewa? 
 
Pan Robert Songin – decyzja została wydana 2 stycznia na 6 jesionów i 1 
grochodrzew. W zamian za to zasadzimy 14 modrzewi. Zostaną posadzone na 
posesji. 
 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
4.1. Wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2008. 

 
Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 

 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne, 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie 
indywidualne 
 

Nie zgłoszono poprawek do uchwały. 
 

Za przyjęciem głosowało: 15 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
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Jest to Uchwała Nr  XXII/104/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 
kwietnia 2008r.  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa 
na rok 2008 
4.2. Zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Ośrodka Kultury  
       w Zawidowie za rok 2007. 

 
 
Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 

 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – głosowanie indywidualne, 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – głosowanie 
indywidualne 
 

Nie zgłoszono poprawek do uchwały. 
 

Za przyjęciem głosowało: 15 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 

 
Jest to Uchwała Nr  XXII/105/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 
kwietnia 2008r.  w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Ośrodka Kultury w Zawidowie za rok 2007. 
 
4.3. zmian w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania   

       przestrzennego Miasta Zawidów 
 
 
Architekt - Pan Kiełtyka – opracowywany jest dokument nazywany Studium, 
gdzie opracowywany jest plan całego miasta, plan zmian w studium. Dokument 
ten nie ma żadnych skutków prawnych. Później przystępując do opracowywania 
Planu zagospodarowania przestrzennego aby opracowywać go zgodnie ze 
studium, mając na uwadze pogląd wyrażony w studium. Jest to dokument 
koordynujący prace urbanistyczne. Przygotowywana jest zmiana planu – od 
dzisiaj jest do wglądu mapa z planem miasta. Sprawa zmiany studium toczy się 
od 2005r. a zakończyła w 2006 r. Przeanalizowano elementy, które powinny 
ulec zmianie. W oparciu o złożone wówczas wnioski powstał Plan. Po 
wykonaniu mapy Rada Miejska podjęła uchwałę o przystąpieniu do zmiany 
studium. Na mocy tej uchwały oraz uwagach Rady przystąpiono do projektu 
zmiany studium. Szczególne znaczenie miały 2 złożone wnioski: by korzystając 
z faktu poprowadzenia obwodnicy miasta, korzystając z możliwości obsługi 
terenów przylegających do obwodnicy zlokalizować tereny służące organizacji 
usług, działalności gospodarczej, aby było to związane z logistyką, 
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przechowywania oraz nieuciążliwych produkcji. Drugi wniosek dotyczył 
rezygnacji w południowej części wprowadzenia terenów objętych ochroną 
prawną a w to miejsce możliwości wykorzystania walorów przyrodniczych, 
które w południowej części miasta można odnaleźć. Możliwości zorganizowania 
ogrodu przyrodniczo-wypoczynkowo-rekreacyjnego. Trzecia porcja wniosków 
wynikała z propozycji z Agencji Rolnej. Na swoich terenach proponowała 
wprowadzenia zabudowy mieszkaniowej bądź usługowej. 4 – likwidacja 
terenów specjalnych – użytkowanych przez służby graniczne. Aby przeznaczyć 
te tereny na cele usługowe. Piąta – właściciele gruntów wnioskowali o 
przeznaczenie pewnych gruntów pod budownictwo mieszkaniowe. Zgodnie z 
tymi wnioskami zmiana studium została przeprowadzona. W trakcie 
opiniowania studium utrzymała się idea trasy obwodowej.  W centralnej części 
obszaru planuje się udostępnianie obszaru na cele związane z logistyką. 
Przewiduje się możliwość rozbudowy. Tren powyżej szkoły zmienił 
przeznaczenie na tereny usługowe z  możliwością zabudowy mieszkaniowej. W 
centrum starego miasta pozostał fragment terenu rolnego, który przeznacza się 
pod zabudowę mieszkaniową. Taki projekt został wyłożony do wglądu 
publicznego. Zgłoszone uwagi rozpatrywał Burmistrz Miasta. Wpłynęło 8 pism, 
w tym 2 uwagi zostały uwzględnione. Pozostałe uwagi dotyczyły terenów nie 
objetych obszarem studium. Burmistrz proponuje zamieścić do załącznika  
projektu dodatkowy punkt mówiący o tym, że Rada Miejska zobowiązuje 
Burmistrza do rozpatrzenia uwag zawartych w tabeli przy sporządzeniu 
opracowywanego projektu zmiany Przestrzennego Planu Zagospodarowania 
Przestrzennego. W projekcie planu większość uwag jest uwzględniona.  
 
Burmistrz Miasta – miasto Zawidów jest członkiem bogatyńsko-zgorzeleckiego 
parku  i proszę o dodatkowy zapis w tekście odnośnie: wyznaczone w centralnej 
części miasta nowe tereny produkcyjno-usługowe mogą służyć rozwojowi parku 
przemysłowo technologicznego.  - wyznaczone w centralnej części miasta 
nowe tereny produkcyjno-usługowe oraz tereny przy obwodnicy mogą 
służyć rozwojowi parku przemysłowo technologicznego. Jest to drobna 
zmiana w tekście. 
 
Salę opuściła Radna Maria Szkwarek. 
 
Radny Andrzej Pilarski –  w uzasadnieniu wkradł się błąd, gdyż na terenie 
naszej gminy nie ma dróg powiatowych.  
 
Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 
 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem, 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem 
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Przystąpiono do głosowania: 
 
Za przyjęciem głosowało: 14 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Jest to Uchwała Nr  XXII/106/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 
kwietnia 2008r.  w sprawie zmian w studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Miasta Zawidów 
 
4.4. zmiany uchwały nr XX/96/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 13 
marca 2008 roku w sprawie dopłat do cen za zużycie wody wynikających z taryf 
za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla 
Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w Zawidowie 
      
Przewodniczący poinformował o zmianie technicznej w zapisie w § 3. 
 

Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji: 
 

Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem, 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem 

 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za przyjęciem głosowało: 14 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 0 radnych. 
 
Jest to Uchwała Nr  XXII/107/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 24 
kwietnia 2008r.  w sprawie zmiany uchwały nr XX/96/2008 Rady Miejskiej w 
Zawidowie z dnia 13 marca 2008 roku w sprawie dopłat do cen za zużycie wody 
wynikających z taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o.o. w 
Zawidowie. 
 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie 
 
Podczas pełnionego dyżuru przez przewodniczącego nie było interesantów. 
Przypomniał o składaniu oświadczeń do dnia 30 kwietnia.  Kserokopie PIT-11 
również powinny znaleźć się w oświadczeniu. 29 kwietnia odbędzie się o godz. 
15.30 posiedzenie komisji, sesja o 17.00. 
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6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności międzysesyjnej. 

 
Radny Andrzej Pilarski zapytał się czyja była inicjatywa zmiany nazwy ulicy 
Szkolnej na ul. Pana Margasa? 
 
Burmistrz Miasta odpowiedział, że to jest jego inicjatywa. W tekście 
sprawozdania zapisane jest przecież „wystąpię do Rady”. 
 
Radny Andrzej Pilarski – tzn. Pan wystąpi z konkretną uchwałą czy będzie to 
poddane pod dyskusję? 
 
Burmistrz Miasta – ja wystąpię z opracowaniem uzasadniającym tą intencję.  
 
Radny Andrzej Pilarski – uważam, że informacja powinna ujrzeć także światło 
szersze, ten pomysł powinien być przedstawiony do wiadomości mieszkańców.  
 
Burmistrz Miasta – sprawozdanie jest na stronie internetowej, więc Mieszkańcy 
zastali poinformowani. Co jeszcze? 
 
Radny Andrzej Pilarski – Proszę Państwa - strona internetowa jest dostępna – 
śmiem twierdzić dla 50% mieszkańców z nadzieją, że będzie dyskusja na forum, 
ale tej dyskusji nie ma i raczej nie będzie. Proponuję przedstawić to w prasie 
lokalnej. Myślę, że narodzi się jeszcze wiele innych pomysłów. Myślę, że 
narodzi się pomysł nadania nazwy ulicy im. Józefa Kołwzana – świętej pamięci, 
również przez zasługi w dziedzinie zawidowskiej oświaty. Myślę, że 
mieszkańcy mają prawo wiedzieć o inicjatywie i mogą również własne 
inicjatywy przedstawić. 
 
Radna Gabriela Micińska – uważam, że Pan Władysław Margas jest osobą 
naprawdę zasłużoną dla Zawidowa, uczył wielu nas tutaj siedzących. Myślę, że 
jest to dobra droga nazwania ulicy Jego imieniem i nazwiskiem, ale proponuję, 
żeby to była ulica, która jeszcze nie ma nazwy. A dlatego, żeby nie narażać 
mieszkańców na koszty czy kłopoty. 
 
Radna Janina Kwolek – my wszyscy szanujemy i lubimy Panią Margas i żeby 
przez pomysł nie zrobić komuś przykrości, bo może się okazać, że nazwa będzie 
kontrowersyjna, a Pani zasługuje ze wszech miar na spokój i naszą życzliwość. 
Żebyśmy nie spowodowali jakiejś niepotrzebnej dyskusji. Będzie pewnie piękna 
sala, będzie może aula jakaś, będzie jakieś miejsce w szkole, gdzie będzie 
można to zrobić.  
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Burmistrz Miasta – no więc oczywiście nie ma co ukrywać, że ten punkt 
zamieściłem kontrowersyjnie, po to, żeby właśnie wywołać niepotrzebną 
dyskusję, jak Pani to ładnie powiedziała. No i właściwie swój cel osiągnąłem – 
te 3 osoby, na które liczyłem, że jak zwykle będą przeciwko pomysłowi 
Burmistrza, to swoją kwestie wyczerpały. Także ja swój cel osiągnąłem, a czy to 
będzie kontrowersyjne czy nie, to tak jak ja sobie nie uzurpuję prawo do tego, 
żeby autorytatywnie uważać, że ta sprawa jest już załatwiona, i tak proponuję, 
żebyście Państwo nie uważali, że już tę sprawę skontrowaliście. 
 
Radna Janina Kwolek – dziękuję bardzo, że Pan Burmistrz zauważył, że nie 
jesteśmy przeciwko absolutnie Panu Margasowi, bo wszyscy doceniają zasługi 
Państwa Margas.  
 
Burmistrz Miasta – A ja pragnę, żeby Pani zauważyła, że jak zwykle Państwo 
we trójkę występujecie przeciwko każdej inicjatywie burmistrza, więc 
zdziwiłbym się gdybyście przeciw tej nie wystąpili. 
 
Radny Andrzej Pilarski – proszę uściślić temat zaległości w wysokości 
100.000zł 

 
Burmistrz Miasta - chodzi o czynsze. 

 
Radna Gabriela Micińska – proszę o wyjaśnienie pkt 23 – ostatnie zdanie. 

 
Burmistrz Miasta– chyba wszystko jest czytelne. 

 
Przewodniczący Rady – a co z realizacją teatrów ulicznych. 

 
Burmistrz Miasta – wszystko jest przygotowane czekamy na rozstrzygnięcie 
decyzji w tej sprawie. 
 

7. Interpelacje, zapytania i wnioski.  
 
Radna Teresa Brud – Czy linie energetyczne przebiegające przez tereny 
przeznaczone na mieszkalnictwo zostaną przesunięte? 
 
Zastępca Burmistrza – na dzień dzisiejszy decyzji nie ma. EnergiaPro naciska na 
przeznaczenie 1,5 mln zł na usunięcie linii. Już ktoś się zajął tym aby 
energetyka usunęła te linie.  
 
Radny Mirosław Rozmysłowicz – co z ulicą Lubelską? Będą wykonane 
jakiekolwiek prace? 
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Zastępca Burmistrza – miało zostać wyrównane pobocze czego nieudało się 
wykonać ze względu na przebiegający kanał ciepłowniczy. Stąd taki wygląd 
drogi. Mają zostać wykonane przekopy gdyż nie udało się tego wyprofilować. 
 
Burmistrz Miasta  - droga ta jest przedłużeniem drogi 355. Jest ona elementem 
składowym tej drogi. Zabiegamy u marszałka o realizację tego planu. 
 
Radny Andrzej Pilarski – czy zmieniły się zamiary inwestycyjne działki za 
CPNem? 
 
Burmistrz Miasta– ostatni zainteresowany tą działką był dzisiaj. 
 
Radny Andrzej Pilarski – przetarg na Okrzei jest ogłoszony? 
 
Zastępca Burmistrza – za 3 tygodnie zostanie rozstrzygnięty. 
 
Radny Andrzej Pilarski – czy nastąpiła zmiana aktu notarialnego spółki PUK w 
związku z powiększeniem kapitału zakładowego. Wniesieniem mieszkania? 
 
Burmistrz Miasta – ostateczny koszt nie jest znany. Wszystkie dokumenty są 
gotowe.  
 
Radny Andrzej Pilarski – w internecie są ogłoszone fakty, że przystępujemy do 
budowy, modernizacji boiska wielofunkcyjnego. Proszę o informację.  
 
Burmistrz Miasta – najprawdopodobniej do 28 kwietnia będziemy wiedzieli coś 
więcej. Do końca roku ma powstać 57 boisk w tym nasze. 
 
Radny Andrzej Pilarski – czy posiada Pan wiedzę na temat wyboru władz spółki 
„Bogatyńsko-zgorzelecki park technologiczno-przemysłowy”, jakie mają plany? 
 
Burmistrz Miasta– posiadam wiedzę, Prezes został wybrany. Wpłaciliśmy 
udziały dzisiaj. W poniedziałek będzie 1 spotkanie. Jak na razie organizuje się 
zarząd. 
 
Radny Jarosław Wochniak – ulica Lubelska – była prośba aby prowadzić nadzór 
nad firmami gdyż ulica Wilcza pozostawia wiele do życzenia.  
 
Burmistrz Miasta – nie mamy wpływu na firmy.  
 
Radny Jarosław Wochniak – chodzi o wiaty przystankowe na osiedlu i PKP, w 
dalszym ciągu ich nie ma, oraz proszę o postawienie kosza na śmieci przy stacji 
PKP. 
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Skarbnik Miasta odpowiedziała, że wiaty będę wykonane do końca pierwszego 
półrocza. 
 
Radna Janina Kwolek – przy korcie przy garażach są worki ze śmieciami. 
Dlaczego nie są  wywiezione?  
 
Prezes PUK-u odpowiedział, że zajmie się sprawą.  
 
Radny Krzysztof Iwanicki – budynek na ul. Młynarskiej to ruina. Tam robi się 
wysypisko. Czy jest pomysł na pozostawienie tam wysypiska czy coś się z tym 
zrobimy? 
 
Prezes PUK Pan Piotr Michalkiewicz - są przeznaczone środki w budżecie na 
likwidację dzikich wysypisk. I ul. Młynarska jest zakwalifikowana. 
 
Radna Gabriela Micińska – pytanie Mieszkańców ulicy Zgorzeleckiej. Czy to 
prawda, że wystąpił Pan do Wojewódzkiego Zarządu Dróg o zgodę na przejazd 
TIRów przez nasze przejście graniczne? I czy jest możliwość zamontowania 
radaru na ul. Zgorzeleckiej? 
 
Burmistrz Miasta – jeśli chodzi o radary to byliście Państwo przeciw. A jeśli 
chodzi o TIRy to nie my, lecz Wojewódzki Zarząd Dróg zwrócił się do nas z 
prośbą o zaopiniowanie faktu ponad 6 ton.  
 
Radna Gabriela Micińska – czy jest zgoda Habartic? 
 
Burmistrz Miasta– tak, sami również załatwiają pozwolenia. Zajmuje się tym 
pani Jakeszowa. 
 
 
Radna Teresa Brud - Jaki będzie samochód w Urzędzie? 
 
Burmistrz Miasta – Renault. 
 
Radna Janina Kwolek – w  jaki sposób przyłączy się Miasto do Kwietnego 
Biegu? 
 
Burmistrz Miasta – doszły mnie słuchy że złożyła Pani dokumenty w tej 
sprawie, że chce Pani oddać tę imprezę. 
 
Radna Janina Kwolek – pismo skierowane do Burmistrza zostało wysłane do 
mnie, więc je oddałam. 
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Burmistrz Miasta – w urzędzie wyznaczyłem Panią Roczon, z którą może się 
Pani skontaktować i razem zorganizować imprezę. 
 
Radna Janina Kwolek – a jakimi środkami pieniężnymi dysponuje Pani Roczon? 
 
Burmistrz Miasta – takimi jak i Pani. 
 
Radna Janina Kwolek – wystąpiła z wnioskiem formalnym o dotację w kwocie 
1 000 zł ze środków promocji Miasta na realizację imprezy.  
 

8. Odpowiedzi na zapytania i zgłoszone wnioski. 
 
Radna Janina Kwolek – po wysłuchaniu opinii radcy prawnego Pana Mirosława 
Drozda wycofała wniosek  formalny o dotację 1.000 zł ze środków promocji 
miasta na Kwietny Bieg. 
 

9. Przyjęcie protokołów: z obrad XX sesji Rady Miejskiej z dnia 13 marca 
2008r. oraz z obrad XXI sesji Rady Miejskiej z dnia 2 kwietnia 2008r. 

 
Obrady XX sesji: 
Protokoły były wyłożone do wglądu w biurze i na stronie internetowej. 
Poprawki zostały naniesione. 
 
Radny Andrzej Pilarski – dotyczy obrad XXI sesji Rady Miejskiej z dnia 2 
kwietnia 2008r. i mojej wypowiedzi. Ta wypowiedź, która znajduje się w 
protokole nie oddaje w pełni intencji, gdyż jest niepełna. Była ona szersza 
zawierała dużo większe uzasadnienie i nie ma odzwierciedlenia w protokole. 
Burmistrz próbuje insynuować złośliwość, a jestem daleki od tego. Póki jestem 
członkiem Rady będę przeciwnikiem zbywania mienia gminnego. Niewygodne 
rzeczy nie znalazły się w protokole. Można to odsłuchać. Chociażby brak 
wiarygodności potencjalnego nabywcy tego obiektu (Grunwaldzka 4). Nie 
znajduje odzwierciedlenia fakt określenia przez Burmistrza tego obiektu jako 
ruinę, która została wyceniona na kwotę 430 000 zł. Dążyłem do tego aby 
uzyskać odpowiedź. Czy Potencjalnym inwestorem  jest osoba fizyczna, jaką 
prowadzi działalność. Niestety moich wątpliwości i pytań ten protokół nie 
zawiera. Wypowiedź jest niepełna i moja uwaga do tego protokołu odnośnie 
tego punktu. Znajdzie się to w protokole. Wnoszę o uzupełnienie braków. 
 
 
Wróciła Radna Maria Szkwarek. 
 
Przystąpiono do głosowania: 
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Za przyjęciem głosowało: 12 radnych, 
Za odrzuceniem: 0 radnych, 
Wstrzymało się: 3 radnych. 
 
 
 
Obrady XXI sesji: 
 
Przystąpiono do głosowania: 
 
Za przyjęciem głosowało: 10 radnych, 
Za odrzuceniem: 2 radnych, 
Wstrzymało się: 3 radnych. 
 
 
O godz. 19.40 Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany 
oraz zamknął obrady XXII sesji Rady Miejskiej w Zawidowie.  
 
 
        Przewodniczący 
         Rady Miejskiej   
 
         Robert Drabko 
 


